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gällande Gruppträning för seniorer.
Vid kommunfullmäktiges möte den 21 oktober 2021 ställde jag en fråga till ordförande i Kultur- och 
folkhälsonämnden:

”Innan pandemin avbröt många aktiviteter var det gruppträning för seniorer i Örnahallens 
hälsocenter. Det var 10-talet tillfällen varje vecka med cirka 10 deltagare per gång.

Min fråga till ordförande i Kultur och Folkhälsonämnden är

Kommer dessa aktiviteter att återupptas i ungefär samma omfattning och i så fall när?’

Lennart Ohlsson (C)

Jag uppfattade svaret som att man skulle utse en grupp som skulle titta på frågan.

Nu är mina frågor vad som har hänt:

1. Vilka personer har ingått i gruppen?
2. Vad har man kommit fram till?
3. Vid KPRs möte 211207 meddelade kontorschefen att ” 

det inte ryms i budget i dagsläget.” Vad har då de medel 
som fanns till denna gruppträning före pandemin använts
till?

4-^nnart Ohlsson (C)
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